



"Reliving MALAYSIAN OLYMPIANS' GLORIES" ONLINE CONTEST

In celebration of the 2012 London Olympics, Sports Toto launched an online contest titled "Reliving Malaysian Olympians' Glories" from 1 July to 27 July 2012. It was well-received with about 2,200 entries submitted.

Targeting all netizens especially the tech-savvy young generation, a participant just needed to answer 5 questions relating to Malaysia's participation in the past Olympics and complete a slogan for a chance to win one of the great prizes i.e. Samsung GALAXY Note smartphone, Samsung GALAXY Tab 10.1 tablet, Canon Powershot G12 digital camera and 15 exclusive Swatch Olympic sports watches.

The top 3 prizes were presented at Sports Toto's local sales offices for the winners' convenience, while the 15 winners of Consolation Prizes received their prizes via courier.



1ST PRIZE
Samsung GALAXY Note
+ Exclusive Swatch Olympic Sports Watch



2ND PRIZE
Samsung GALAXY Tab 10.1"
+ Exclusive Swatch Olympic Sports Watch



3RD PRIZE
Canon PowerShot G12
+ Exclusive Swatch Olympic Sports Watch



多多博彩 “重温大马奥运选手光辉” 网上有奖游戏

为了庆祝2012年伦敦奥运会，多多博彩特别在2012年7月1日至7月27日主办了一项网上有奖游戏，主题为“重温大马奥运选手光辉”。这项有奖游戏获得相当好的反应，共收到大约2,200份参赛表格。

这项有奖游戏主要锁定所有的网民，特别是精通于科技的年轻一代。参赛者只需回答5道有关大马出征过往奥运会事迹的问题，并且完成1个标语，就有机会赢取其中一份奖品，即三星GALAXY Note 智慧型手机、三星GALAXY Tab 10.1平板电脑、佳能PowerShot G12数码相机及15个斯沃琪专属奥运主题手表。

为了方便优胜者，首三奖的颁奖仪式是分别在多多博彩销售中心进行，而赢得安慰奖的15名优胜者则通过速递服务获取他们的奖品。



001 JOO LEE (右)-檳城

首奖

三星 GALAXY Note
+ 斯沃琪专属奥运主题手表



H'NG BOON PING (左) - 檳城

二奖

三星 GALAXY Tab 10.1
+ 斯沃琪专属奥运主题手表



LEE KOK MENG (左) - 怡保，霹靂

三奖

佳能 PowerShot G12
+ 斯沃琪专属奥运主题手表